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1  Κικίλιας: 2.250 ειδικευόμενοι νοσηλευτές
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Επιφάνεια: 70.14 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κικίλιας: 2.250
ειδικευόμενοι
νοσηλευτές
«Στόχος μας είναι η επιστημονι
κή αναβάθμιση του ρόλου των 
νοσηλευτών και η ενδυνάμωση 
του Εθνικού Συστήματος Υγεί
ας με εξειδικευμένο ανθρώπινο 
δυναμικό», δήλωσε ο υπουργός 
Υγείας, Βασίλης Κικίλιας, με 
αφορμή τη διαδικασία κάλυψης 
των 2.250 θέσεων ειδικευόμε
νων νοσηλευτών, η οποία βρί
σκεται σε εξέλιξη. Οπως ανέφε
ρε χαρακτηριστικά «στον αγώνα 
για την αντιμετώπιση της νόσου 
Covid-19 επενδύουμε σε δύο 
κρίσιμους τομείς: της Εντατικής 
Θεραπείας και της Δημόσιας 
Υγείας. Με το νόμο που ψηφίσα
με τον Μάιο, αποφασίσαμε την 
κατανομή των 2.250 θέσεων 
σε δύο ειδικότητες: 1.650 στην 
Επείγουσα και Εντατική Νοση
λευτική και 600 στη Νοσηλευ
τική Δημόσιας Υγείας/Κοινοτική 
Νοσηλευτική».



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Διαφάνεια και έλεγχος σε όλες τις τεχνολογίες
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Επιφάνεια: 224.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διαφάνεια και έλεγχος σε όλες τις τεχνολογίες
Την ανάγκη διαφάνειας σε όλες τις 
τεχνολογίες που χρησιμοποιούνται 
ή θα χρησιμοποιηθούν για την αντι
μετώπιση του κορωνοϊού υπογραμ
μίζει ο Οργανισμός Ανοικτών Τε
χνολογιών (ΕΕΛΛΑΚ). «Η διεθνής 
εμπειρία διδάσκει ότι σε έκτακτες 
περιόδους κρίσης η διαφθορά καρα
δοκεί, όταν οι θεσμοί υπολειτουρ
γούν και οι εποπτικοί μηχανισμοί 
ατονούν. Είναι χρέος μας να επιση- 
μάνουμε την ανάγκη αντιμετώπισης 
των κινδύνων διαφθοράς, με όπλα 
τη διαφάνεια, την ανοιχτή συμμε
τοχή, τα ανοιχτά δεδομένα και τις 
νέες τεχνολογίες» αναφέρει, υπο
γραμμίζοντας πως «μόνο με δια
φάνεια, συνεργασία και πολιτικές 
βασισμένες σε έγκυρα και δημόσια 
επαληθεύσιμα στοιχεία θα διασφα
λίσουμε ότι τα μέτρα περιορισμού

Οι προτάσεις που έχει 
καταθέσει ο Οργανισμός 
Ανοικτών Τεχνολογιών 
(ΕΕΛΛΑΚ) για τα εργα
λεία κατά τον κορωνοϊού.

της διασποράς της νόσου και η ενί
σχυση του σηστήματος υγείας και 
των επιχειρήσεων θα φέρουν τα 
επιθυμητά αποτελέσματα».

Με βάση αυτό το σκεπτικό, ο 
ΕΕΛΛΑΚ έχει καταθέσει στους αρ
μόδιους φορείς τρεις προτάσεις, 
με βάση και τη διεθνή εμπειρία. Η 
πρώτη αφορά την ανάπτυξη και δι
άθεση εφαρμογής ανίχνευσης επα
φών ως λογισμικό ανοικτού κώδικα. 
Ο Οργανισμός Ανοικτών Τεχνολο

γιών τονίζει πως «για λόγους αξι
οπιστίας, διαφάνειας, ταχύτητας 
και οικονομίας η εφαρμογή που θα 
υιοθετηθεί στην Ελλάδα πρέπει να 
έχει τα εξής χαρακτηριστικά: σχεδί
ασμά που να διαφυλάσσει την εμπι
στευτικότητα, διάθεση ως λογισμικό 
ανοιχτού κώδικα, προσαρμογή και 
λειτουργία από δημόσιους φορείς, 
υλοποίηση βασισμένη σε δόκιμες 
υπάρχουσες λύσεις».

Η δεύτερη πρόταση αφορά το 
λογισμικό που χρησιμοποιείται για 
την ανάλυση δεδομένων επιβατών 
και ο ΕΕΛΛΑΚ σημειώνει πως είναι 
αναγκαίο να ελέγχεται από ανεξάρ
τητη ομάδα ειδικών, η οποία θα κά
νει επισκόπηση και δημοσιοποίηση 
των αποτελεσμάτων. Καθώς «οι αλ
γόριθμοι χρησιμοποιούνται όλο και 
περισσότερο ως μέρος των διαδικα

σιών ληψης αποφάσεων, με σημα
ντικές σηνέπειες για άτομα και ορ
γανισμούς, θα πρέπει τα συστήματα 
και οι αλγόριθμοι να ελέγχονται από 
ανεξάρτητους τρίτους. Οχι για να 
ικανοποιηθεί η περιέργεια του κοι
νού, αλλά για λόγους προστασίας 
των ατομικών δικαιωμάτων, διαφά
νειας και λογοδοσίας», σημειώνει.

Η τρίτη πρόταση αφορά τη δι
άθεση των εκθέσεων COVID-19 
του ΕΟΔΥ και σε μηχαναγνώσιμη 
μορφή. «Οι ημερήσιες εκθέσεις 
του ΕΟΔΥ είναι εξαιρετικές. Επει
δή όμως δεν παρέχονται σε μηχα
ναγνώσιμη μορφή, οποιαδήποτε 
προσηάθεια επαναχρησιμοποίη- 
σής τους, επιπλέον ανάλυσής τους 
και περαιτέρω αξιοποίησης τους 
από ερευνητές δεν είναι δυνατή», 
σημειώνει ο Οργανισμός.
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1  Ανεπαρκής στελέχωση τμήματος
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Επιφάνεια: 73.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΕΦΑΛΟΝΙΑΣ

Ανεπαρκής 
στελέχωση τμήματος
Να προχωρήσει άμεσα σε όλες 
τις απαραίτητες ενέργειες για χην 
επαρκή στελέχωση με μόνιμο ια
τρικό προσωπικό ίου αναισθησιο- 
λογικού τμήματος του Νοσοκομείου 
Κεφαλονιάς ζητεί από ίο υπουργείο 
Υγείας και τη διοίκηση χης 6ης Υγει
ονομικής Περιφέρειας η Ομοσπον
δία Ενώσεων Νοσοκομειακών Για
τρών Ελλάδος. Οι εκπρόσωποι των 
γιατρών του ΕΣΥ καταγγέλλουν τη 
διοίκηση του νοσοκομείου ότι προ
σπαθεί να εξαναγκάσει τη μοναδι
κή αναισθησιολόνο να εφημερεύει 
καθημερινά όλο τον μήνα, αναφέ- 
ροντας μάλιστα σε σχετικό έγγραφο 
προς τη γιατρό ότι «τυχόν λανθα
σμένη αντιμετώπιση περιστατικού 
θα είναι δική της υπαιτιότητα». «Δι
κή τους υπαιτιότητα είναι το γεγονός 
ότι ένα ολόκληρο νοσοκομείο στηρί
ζεται σε μία και μοναδική αναισθη- 
σιολόγο», απαντά η ΟΕΝΓΕ που ζη
τεί από τον διοικητή να αποσύρει το 
απαράδεκτο και έκνομο έγγραφο.
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1  «ΠΡΟΣΘΕΤΑ ΜΕΤΡΑ ΑΝ ΧΡΕΙΑΣΤΕΙ, ΑΛΛΑ ΟΧΙ
LOCKDOWN»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-07-2020

Επιφάνεια: 933.91 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΠΡΟΣΘΕΤΑ ΜΕΤΡΑ ΑΝ ΧΡΕΙΑΣΤΕΙ, ΑΛΛΑ ΟΧΙ LOCKDOWN» ■ ΣΕΛ. 16



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «ΠΡΟΣΘΕΤΑ ΜΕΤΡΑ ΑΝ ΧΡΕΙΑΣΤΕΙ, ΑΛΛΑ ΟΧΙ LOCKDOWN»
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Η «ΜΑΧΗ» ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΟΡΟΝΟΙΟ
Η ανάλυση αψορά στοιχεία έως τις 19 Ιουλίου

4.007
19 ΙΟΥΛΙΟΥ. 435 ΕΙΝΑΙ ΣΗΜΕΡΑ ΕΝΕΡΓΑ.

} 1.300 2.347 195
ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ, ΑΠΟ 25 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ ΕΩΣ I ΑΤΟΜΑ ΕΧΟΥΝ ΠΑΡΕΙ ΕΧΟΥΝ ΑΝΑΡΡΩΣΕΙ ΠΕΘΑΝΑΝ

ΕΞΙΤΗΡΙΟ ΣΠΙΤΙ

I»h 918.032
Η ΑΤΟΜΑ ΜΠΗΚΑΝ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ 

ΑΠΟ 1 ΕΩΣ 19 ΙΟΥΛΙΟΥ.

*
620.652

ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΩΣ

ϋ
48.720

ΑΚΤΟΠΛΟΪΚΩΣ

127.900 98.284
τεστ διενεργήθηκαν τεστ στα αεροδρόμια (105 θετικά).
1-19 Ιουλίου για Covid-19 6.119 στα λιμάνια (4 θετικά)
(13,9% αυτών που και 23.497 στα χερσαία σύνορα
πέρασαν τα σύνορα) (186 θετικά)

248.660
ΟΔΙΚΟΣ

ΕΠΙΒΕΒΑΙΩΜΕΝΑ ΕΙΣ ΑΓΟΜΕΝ A 
ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ

53 από τα 295 κρούσματα είναι ακόμα ενεργά, 207 επέστρεφαν 
στη χώρα προέλευσης και 35 είναι πλέον μη ενεργά και παραμένουν 
στη χώρα
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ΠΡΟΕΛΕΥΣΗ ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ

78 63 61
ΣΕΡΒΙΑ I ΒΟΥΛΓΑΡΙΑ I ΡΟΥΜΑΝΙΑ I ΑΛΒΑΝΙΑ ! ΗΠΑ
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ΓΠΠ
ΕΛΕΓΧΟΙ ΑΠΟ 1 ΕΩΣ 
19 ΙΟΥΛΙΟΥ ΑΠΟ ΤΟ
ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΙΚΟ 
ΚΕΝΤΡΟ ΕΠΟΠΤΕΙΑΣ 
ΤΗΣ ΑΓΟΡΑΣ ΚΑΙ 
ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗΣ ΤΟΥ 
Π ΑΡΕ Μ Π ΟΡΙΟΥ, ΤΗΝ 
ΕΘΝΙΚΗ ΑΡΧΗ 
ΔΙΑΦΑΝΕΙΑΣ ΚΑΙ 
ΤΗΝ ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ. 425 
ΠΑΡΑΒΑΣΕΙΣ 
(ΠΟΣΟΣΤΟ 5,76%), 
508 ΠΡΟΣΤΙΜΑ, 195 
ΜΕΡΕΣ ΑΝΑΣΤΟΛΗ 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ 
ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΩΝ.

Κ0Ρ0Ν0Ϊ0Σ: ΣΥΣΤΑΣΕΙΣ ΧΑΡΔΑΛΙΑ ΓΙΑΤΙ «ΑΥΤΗ Η ΦΑΣΗ ΕΙΝΑΙ ΠΙΟ ΔΥΣΚΟΛΗ ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΡΩΤΗ»

Ψυχραιμία, εγρήγορση, επιφυλακή
Ν

α κρατήσει τους Ελληνες στις 
ρόγες της επιτυχημένης δια
χείρισης της πανδημίας του 
κορονοϊού και ταυτόχρονα να χτυπήσει 

το «καμπανάκι» του εύκολου εκτροχι- 
ασμού από το στόχο επιχείρησε χθες 
ο υφυπουργός Πολιτικής Προστασίας 
και Διαχείρισης Κρίσεων, Νίκος Χαρ- 
δαλιάς. Επιστρέφοντας στην τακτική 
-εβδομαδιαία πλέον- ενημέρωση, 
αλλά χωρίς τον Σωτήρη Τσιόδρα στο 
πλευρό του και από άλλο χώρο, ο κ. 
Χαρδαλιάς προσπάθησε να τηρήσει 
ευαίσθητες ισορροπίες.

«Η Ελλάδα είναι μια υγειονομικά 
ασφαλής χώρα. Και είναι στο χέρι 
όλων μας να παραμείνει έτσι», επι- 
σήμανε προσθέτοντας ότι «η δεύτε
ρη φάση της προσπάθειάς μας είναι 
πιο δύσκολη, πιο απαιτητική από την 
πρώτη. Γι’ αυτό και δεν πρέπει να εφη
συχάζουμε. Γιατί η κατάσταση μπορεί 
να αλλάξει οποιαδήποτε στιγμή, όπως 
έχουμε δει να συμβαίνει σε άλλες χώ
ρες». Παράλληλα κατέστησε σαφές 
ότι αυτήν τη στιγμή χρειάζεται νηφα
λιότητα, ψυχραιμία, εγρήγορση και 
επιφυλακή τόσο από την πλευρά του 
κράτους όσο και της κοινωνίας.

«Ο μεν κρατικός μηχανισμός παρα
μένει έτοιμος, σε όλη αυτήν την πο
ρεία προσαρμόζει τη στρατηγική του 
σύμφωνα με τα νέα δεδομένα και 
παραμένει καθημερινά σε επιφυλακή,

□
 ΑΓΓΕΛΟΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ

aaggelidis@e-typos.com

παρακολουθώντας κάθε επιδημιολογι- 
κή εξέλιξη, τόσο στη χώρα όσο και έξω 
από αυτήν. Οι δε πολίτες πρέπει όλοι 
να συνεχίσουμε να προσπαθούμε, να 
συνεχίσουμε να τηρούμε απαρέγκλιτα 
τους κανόνες», σημείωσε ο υφυπουρ
γός, προσθέτοντας ότι αυτός είναι ο 
μόνος τρόπος να βγούμε νικητές και 
από αυτήν τη φάση αλλά και να ενι- 
σχύσουμε τον τουρισμό, την οικονομία, 
την κοινωνία χωρίς καμία έκπτωση στη 
δημόσια υγεία.

Τα «ορφανά»
Ερωτηθείς για τα χαρακτηριζόμενα ως 
«ορφανά» κρούσματα που εντοπίζο
νται στην Αθήνα και την προέλευσή 
τους, ο κ. Χαρδαλιάς απάντησε: «Δεν 
υπάρχουν ορφανά κρούσματα. Κάθε 
κρούσμα το οποίο πιστοποιείται όχι 
απλά ελέγχεται και ιχνηλατείται, αλλά 
αυτή η διαδικασία δεν “κλείνει” μέχρι 
να βεβαιωθούμε ότι κι η τελευταία 
στενή ή άλλη επαφή μπαίνει στην 
οποιαδήποτε απομόνωση. Θα σας 
πω χαρακτηριστικά ότι εκατοντάδες 
πολίτες έχουν μπει σε καραντίνα από 
την 1 η Ιουλίου ως στενές επαφές high 
ή low risk ιχνηλατήσεων που έχουμε 
κάνει». Σε ερώτηση αν πρόκειται να 
γίνει γενικό ή τοπικά lockdowns, τόνισε

36
νέα κρούσματα 

καταγράφηκαν x0es 
(εκ των οποίων 

τα 2 εντοπίστηκαν axis 
rmfles εισόδου tns xcopas) 

και δύο ακόμα θάνατοι

ότι «όπου χρειαστεί θα πάρουμε μέ
τρα και έχουμε αρκετά εργαλεία. Αυτό 
που είναι ξεκάθαρο, το έχουμε πει σε 
όλους τους τόνους, ότι δεν υπάρχει 
καμία λογική, δεν υπάρχει κανένας 
σχεδιασμός για γενικό lockdown σε 
οποιοδήποτε επίπεδο και κάτω από 
οποιεσδήποτε συνθήκες. Τα τοπικά 
lockdowns προφανώς είναι μέσα στα 
εργαλεία που έχουμε, για τα οποία βέ
βαια υπάρχουν μια σειρά διαδικασιών 
και πρωτοκόλλων που προηγούνται 
για να φτάσουμε μέχρι εκεί». Σχετικά 
με τα πανηγύρια τον 15Αύγουστο, ο κ. 
Χαρδαλιάς κατέστησε σαφές ότι «είναι 
νωρίς» ακόμη και «στο τέλος του μήνα 
θα μπορέσουμε να σταθμίσουμε ξανά 
την κατάσταση».

Πανηγύρια
Οπως είπε, τα πανηγύρια μέχρι το τέ
λος Ιουλίου έχουν απαγορευτεί. «Προ
σωπικά θεωρώ ότι και τον Αύγουστο 
δεν θα πρέπει να γίνουν πανηγύρια, 
καλό είναι να συνειδητοποιήσουμε 
όλοι ότι βρισκόμαστε σε μία διαφο
ρετική κατάσταση και νομίζω ότι όταν 
το βάλουμε πάνω στη ζυγαριά, το να 
κάνουμε πανηγύρια ή να πάρουμε με
γάλους κινδύνους και ρίσκα, νομίζω 
ότι όλοι θα συνειδητοποιήσουμε ότι 
μπορούμε να ζήσουμε έστω αυτό το 
καλοκαίρι χωρίς εκείνα τα πανηγύ
ρια που έχουμε βρεθεί κατά καιρούς»,

συμπλήρωσε. Ο κ. Χαρδαλιάς χαρα
κτήρισε «αναμενόμενη λόγω των επι
σκεπτών» την αύξηση των κρουσμά
των που παρατηρείται το τελευταίο 
χρονικό διάστημα. «Λαμβάνουμε όλα 
τα μέτρα ώστε η κατάσταση να βρί
σκεται υπό απόλυτο έλεγχο» τόνισε, 
ενώ προσέθεσε ότι δίνεται ιδιαίτερη 
έμφαση σε δύο σημεία. Το πρώτο έχει 
να κάνει με την τήρηση όλων των κα
νόνων και του πλαισίου υγιεινής. Χρή
ση μάσκας, πλύσιμο χεριών και όλα τα 
σχετικά τα οποία έχουν προβλεφθεί 
από τις κανονιστικές πράξεις. Και το 
δεύτερο, η αποφυγή των συναθροί
σεων και του συγχρωτισμού, ειδικά 
σε κλειστούς χώρους.

Παράλληλα σημείωσε: «Προχωρά- 
με συνεχώς σε ελέγχους σε μπαρ, σε 
χώρους διασκέδασης, όπου είχαμε 
περισσότερο κόσμο από τον επιτρε
πόμενο. Αναστείλαμε τα πανηγύρια 
τουλάχιστον ως το τέλος Ιουλίου. 
Ξέρω ότι φαντάζει περίεργο, ειδικά 
σήμερα, να επιμένουμε στην ανάγκη 
αποφυγής του συνωστισμού και την 
ίδια στιγμή να υπάρχουν φαινόμε
να μαζικών εκδηλώσεων χιλιάδων 
συμπολιτών μας οπαδών, που αγνο
ώντας κάθε οδηγία, θέτουν σε κίν
δυνο τη δημόσια υγεία, ρισκάρουν 
όχι μόνο τη δική τους υγεία αλλά 
και αυτή των συγγενών τους, των 
οικείων τους». ■
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1  Χαρδαλιάς: Βαλκάνιοι το 76% των εισαγόμενων
κρουσμάτων

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-07-2020

Επιφάνεια: 315.41 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Ν. Χαρδαλιάς στη χθεσινή ενημέρωση

Χαρδαλιής: Βαλκάνιοι το 7 6% των εισαγόμενων κρουσμάτων
«Η ΧΡΗΣΗ μάσκας, η υγιεινή ίων χεριών και 
η αποφυγή των συναθροίσεων είναι απαραίτη
τες. Οσοι δεν προσέχουν ρισκάρουν την υγεία 
τους και την υγεία των άλλων ανθρώπων!» Αυ
τά τόνισε ο υφυπουργός Πολτηκής Προστασίας 
Νίκος Χαρδαλιάς κατά τη χθεσινή, πρώτη ενη
μέρωση για την πορεία της πανδημίας στη χώ
ρα μας, έπειτα από περίπου 1,5 μήνα από την 
τελευταία ενημέρωση, που ήταν με τον καθη
γητή Σωτήρη Τσιόδρα.

Σύμφωνα με τον υφυπουργό, το 76,27% 
των εισαγόμενων κρουσμάτων, δηλαδή τα 225 
από τα 295, προέρχονται από τέσσερις βαλκα
νικές χώρες: 78 από Σερβία, 63 από Βουλγα
ρία, 61 από Ρουμανία, 21 από Αλβανία, ενώ 
άλλα έξι ήρθαν από τις ΗΠΑ.

Στο διάστημα 1-19 Ιουλίου τα ελληνικά σύ
νορα πέρασαν 918.032 άτομα από το εξωτε
ρικό. Τα 620.652 ήρθαν αεροπορικώς, 48.720 
ακτοπλοϊκώς και 248.660 οδικώς. Από τις αφί
ξεις αυτές σε τεστ υποβλήθηκαν 127.900 άτο
μα (13,9%).

Από τα 295 εισαγόμενα κρούσματα, τα 53 
είναι τώρα ενεργά, 207 επέστρεφαν στη χώρα

τους, ενώ 35 είναι μη ενεργά και παραμένουν 
στην Ελλάδα.

Σχετικά με τα τοπικά lockdown, εκτίμη
σε ότι δύσκολα θα προχωρήσουμε σε τέτοιο 
μέτρο, εφόσον βεβαίως συνειδητοποιήσουμε 
όλοι ότι ο καθένας κρατάει τη μοίρα στα χέρια 
του. Οσον αφορά τα πανηγύρια, εκτίμησε όη 
δεν πρέπει να γίνουν τον Αύγουστο, ενώ ανα
φέρθηκε και στα περιστατικά συνωστισμού έξω 
από το «Γ. Καραϊσκάκης». «Μας λυπούν μαζι
κές συγκεντρώσεις όπως οι οπαδικές. Δεν εί
ναι αυτές οι εικόνες που θέλουμε να βλέπου
με» είπε.

36 νέα χθεβ και δύο θάνατοι
Στο μεταξύ χθες εντοπίστηκαν άλλα 36 νέα 
κρούσματα, εκ των οποίων πέντε εισαγόμενα, 
ενώ κατεγράφησαν και δύο νεκροί, που ανε
βάζουν τη μακάβρια λίστα.

Αναλυυκότερα, δύο κρούσματα εντοπίστη
καν κατά τους ελέγχους που διενεργήθηκαν 
σης πύλες εισόδου της χώρας, τρία εισαγόμενα 
κρούσματα προσήλθαν αυτοβούλως για έλεγ
χο, 17 στην Αττική, τέσσερα κρούσματα στη

Θεσσαλονίκη, από ένα σε Βοιωτία, Αιτωλοα
καρνανία, Ηράκλειο, Κόρινθο, Πέλλα, Σάμο και 
από δύο στην Ξανθή και τη Λάρισα

Ειδικότερα, σύμφωνα με την επιδημιολογι- 
κή έκθεση του ΕΟΔΥ, έχουμε ακόμα δύο κατα- 
γεγραμμένους θανάτους και συνολικά στη χώ
ρα 197.0 συνολικός αριθμός των κρουσμάτων 
είναι 4.048, εκ των οποίων το 54,6% άνδρες. 
Επίσης, 10 συμπολίτες μας νοσηλεύονται δια- 
σωληνωμένοι και 124 ασθενείς έχουν εξέλθει 
από τις ΜΕΘ.

Να σημειωθεί όη στη ΜΕΘ του Βενιζέλειου 
Γενικού Νοσοκομείου της Κρήτης νοσηλεύεται 
διασωληνωμένη μια 64χρονη με κορονοϊό, η 
οποία μεταφέρθηκε από τη Ρόδο.

Στο ίδιο νοσοκομείο νοσηλεύεται σε καλή 
κατάσταση και ο 44χρονος από τη Ρουμανία, 
ο οποίος μεταφέρθηκε από ξενοδοχείο καρα
ντίνας στη Χερσόνησο.

Παράλληλα ένα κρούσμα στη Χαλκίδα έχει 
αναστατώσει την περιοχή. Πρόκειται για υπάλ
ληλο τράπεζας, ενώ ο ΕΟΔΥ έχει ξεκινήσει την 
ιχνηλάτηση.

Ρπ» ΜεΑά
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1  Να ενισχυθεί άμεσα το Νοσοκομείο Ξάνθης
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Επιφάνεια: 182.81 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΜΜΟΥΝΙΣΤΙΚΟ ΚΟΜΜΑ ΕΛΛΑΔΑΣ

Να ενισχυθεί άμεσα 
το Νοσοκομείο Ξάνθης

Αμεσα μέτρα για την ενίσχυση του Γενικού 
Νοσοκομείου Ξάνθης ζήτησε ο βουλευτής του 
ΚΚΕ, Γιάννης Δελής, κατά τη συζήτηση στη 
Βουλή της σχετικής Επίκαιρης Ερώτησης του 
Κόμματος την περασμένη Δευτέρα.

Ο Γ. Δελής τόνισε μεταξύ άλλων ότι σε μια 
περιοχή όπως η ζάνθη, που αντιμετωπίζει με
γάλο αριθμό κρουσμάτων κορονοϊού, θα περί- 
μενε κανείς πως θα έχει εξοπλιστεί και στελε
χωθεί το νοσοκομείο, κάτι που τέσσερις μή
νες μετά δεν έχει συμβεί, ενώ την ίδια στιγμή 
οι γιατροί του καλύπτουν κενά σε άλλες περι
οχές της Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης.

Αναφέρθηκε ακόμα στο αίτημα της Ενωσης 
Γιατρών ζάνθης, ήδη από τα μέσα Απρίλη, για 
άμεσο εξοπλισμό του νοσοκομείου με μηχά
νημα μοριακής ανάλυσης εξετάσεων για τον 
κορονοϊό (PCR), καθώς μέχρι τώρα τα δείγμα
τα στέλνονταν για εξέταση στην Αλεξανδρού
πολη ή στη Θεσσαλονίκη, με αποτέλεσμα να 
υπάρχει καθυστέρηση στην παράδοση των α
ποτελεσμάτων.

Παράλληλα, σημείωσε πως στη ζάνθη λει
τουργεί ένα ιδιωτικό εργαστήριο που διαθέτει 
τέτοιο μηχάνημα και τα αποτελέσματά του εκ- 
δίδονται αυθημερόν. «Είναι τυχαϊο_το να μην 
έχει το δημόσιο νοσοκομείο της ζάνθης και 
να υπάρχει ένα ιδιωτικό εργαστήριο, το οποίο 
βεβαίως να βγάζει αρκετά χρήματα, κέρδη α
πό αυτήν την υπόθεση; Δεν νομίζω», σχολία
σε ο Γ. Δελής.

Επιπλέον, πέρα από την ανάγκη άμεσου ε
φοδιασμού του νοσοκομείου με το μηχάνημα, 
ο βουλευτής του Κόμματος ανέδειξε όλα τα 
άλλα αιτήματα για τη στελέχωση των νοσοκο
μείου, για την αύξηση της κρατικής χρηματο
δότησης κ.ο.κ.

Ο υφυπουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμά- 
νης, χαρακτήρισε... «επαρκή» τη χρηματοδότη
ση από τον κρατικό προϋπολογισμό στο ΕΣΥ. Για 
τη στελέχωση του νοσοκομείου παρέπεμψε στο 
διαγωνισμό που θα γίνει το Σεπτέμβρη, ενώ, κα
τά την πάγια τακτική των συμβάσεων με ημερο
μηνία λήξης και των «μπαλωμάτων», πρόσθεσε 
ότι όπου δεν καλύπτονται οι ανάγκες από το ε
πικουρικό προσωπικό που προσλήφθηκε, το υ
πουργείο προχωρά σε μετακινήσεις προσωπι
κού από άλλες υγειονομικές δομές.

Επίσης, ανακοίνωσε ότι από σήμερα Τετάρ
τη στο Νοσοκομείο ζάνθης θα λειτουργεί μη
χάνημα PCR, που μεταφέρθηκε από το «Ιππο- 
κράτειο» Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης, με τον Γ. 
Δελή να απαντά στη δευτερολογία του πως η 
μεταφορά^του μηχανήματος από τη Θεσσαλο
νίκη στην ζάνθη, κατά την πρακτική που ακο
λουθεί η κυβέρνηση και με το προσωπικό, δεν 
είναι σοβαρή αντιμετώπιση, καθώς θα δημιουρ- 
γηθεί αντίστοιχη έλλειψη στο «Ιπποκράτειο».

Ο βουλευτής του Κόμματος κατήγγειλε ότι 
η κυβέρνηση, αφού μετέτρεψε το δημόσιο σύ
στημα Υγείας σε «σύστημα μίας νόσου», παρα
μερίζοντας τις υπόλοιπες ανάγκες υγείας του 
λαού, «παίζει» τώρα ό,τι κερδήθηκε από το λαό 
στη ρουλέτα των κερδών του κεφαλαίου, ενώ 
τόνισε την ανάγκη να δυναμώσει η πάλη του 
λαού για την Υγεία.
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1  Το ηλεκτρονικό τσιγάρο «κόβει» το κάπνισμα
Πηγή: ONTIME Σελ.: 30 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Επιφάνεια: 184.11 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το ηλεκτρονικό τσιγάρο 
«κόβει» το κάπνισμα

Τι έδειξε 
πρόσφατη 

μελέτη στην 
Ελλάδα με
ταξύ 2.500 
καπνιστών

ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ ΣΥΣΧΕΤΙΣΗ μεταξύ ηλε
κτρονικού τσιγάρου και διακοπής κα
πνίσματος στην Ελλάδα έδειξε η πρώτη 
μεγάλη πληθυσμιακή μελέτη, που δημο
σιεύτηκε σε διεθνές επιστημονικό περι
οδικό. Η μελέτη πραγματοποιήθηκε από 
επιστημονικές ομάδες του Ωνάσειου Καρ
διοχειρουργικού Κέντρου, της Εθνικής 
Σχολής Δημόσιας Υγείας και των Πανεπι
στημίων Πατρών και Μακεδονίας και ανέ
λυσε τη χρήση ηλεκτρονικού τσιγάρου 
σε αντιπροσωπευτικό δείγμα 2.568 ενη
λίκων καπνιστών και πρώην καπνιστών 
στον Νομό Αττικής.
Σύμφωνα με τα ευρήματα της μελέτης, η 
καθημερινή χρήση ηλεκτρονικού τσιγάρου 
μπορεί να Ιίπλασιάζει την πιθανότητα δια
κοπής του καπνίσματος. Περίπου το 40% 
των ενηλίκων που διέκοψαν το κάπνισμα 
από το 2014 και μετά χρησιμοποιούν ή χρη
σιμοποιούσαν ηλεκτρονικό τσιγάρο, στοι
χείο που αποδεικνύει ότι το «άτμισμα» έχει 
καθοριστική συμβολή στην ελάττωση του 
αριθμού των καπνιστών που παρατηρείται 
τελευταία στη χώρα μας.
«Για άλλη μια φορά, η αξιολόγηση των επι
στημονικών δεδομένων αποδεικνύει ότι 
η Ελλάδα αποτελεί την πιο επιτυχημένη 
χώρα παγκοσμίως ως προς τη θετική επί
δραση του ηλεκτρονικού τσιγάρου στην 
ελάττωση του καπνίσματος στον πληθυ
σμό», δήλωσε ο κύριος ερευνητής της με
λέτης δρ. Κωνσταντίνος Φαρσαλινός.
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1  Μία νυναίκα πίσω απΰ ίο... θαύμα inc Οξφόρδικ;
Πηγή: LIVE SPORT Σελ.: 27 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Επιφάνεια: 97.49 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4200

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μία νυναίκα πίσω απΰ 
ίο... θαύμα inc Οξφόρδικ;
ΤΟΝ ΑΠΡΙΛΙΟ, τα τρίδυμα παιδιά της ερευ- 
νήτριας Σάρα Γκίλμπερτ, ηλικίας 21 ετών, με 
σπουδές στη βιοχημεία, αποφάσισαν, σύμφω
να με το «Bloomberg», να συμμετάσχουν σε μία 
δοκιμή που αφορά σε πειραματικό εμβόλιο ενά
ντια στην COVID-19. Κι αυτό δεν ήταν άλλο από 
το εμβόλιο που αναπτύσσει η μητέρα τους με την 
ομάδα της (περίπου 250 άτομα) στο Πανεπιστή
μιο της Οξφόρδης. Εδώ και δύο δεκαετίες ερ
γάζεται «παρασκηνιακά» για την παραγωγή α
μέτρητων εμβολίων.

Μάλιστα, για τον σκοπό αυτό, έχει μπει στο 
«μάτι» των media στη Βρετανία, κάτι που βλέ
πει περισσότερο ως αντιπερισπασμό, παρά ως 
κάτι θετικό. Στα τέλη Απριλίου κι ενώ είχε «συ
μπυκνώσει» σε λιγότερο από τέσσερις μήνες 
μια διαδικασία που διαρκεί κατά μέσο όρο πέ
ντε χρόνια, η Γκίλμπερτ και η ομάδα της ξεκίνη
σαν δοκιμές σε 1.100 ανθρώπους. Και η «υπο
ψηφιότητα» αυτή έχει αποκτήσει τέτοιο προβά
δισμα ώστε πιθανόν να έχει ολοκληρώσει την 
εκτενέστατη δοκιμή εμβολιασμού (σ.σ. 10.000 
ανθρώπων) προτού οι υπόλοιποι υποψήφιοι ξε
κινήσουν καν τις δοκιμές σε τόσο μεγάλη κλί
μακα. Η ίδια εμφανίζεται αρκετά αισιόδοξη, κα
θώς υποστηρίζει ότι το συγκεκριμένο εμβόλιο 
έχει 80% πιθανότητα να είναι αποτελεσματικό 
στο να εμποδίζει τον κορονοϊό να αναπτυχθεί σε 
ανθρώπους οι οποίοι εκτέθηκαν απέναντι του.
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1  Λεφτά
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 56 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-07-2020

Επιφάνεια: 427.63 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Εμπιστευτικά
ΤΟΥΙ.Κ. ΠΡΕΤΕΝΤΕΡΗ

Αυτά ία χρήματα 
είναι η ευκαιρία 

ms χώρας για 
ια επόμενα 

πενήντα χρόνια. 
Αν ξοδευτούν 

σωστά και 
παραγωγικά, 

η Ελλάδα 
θα αλλάξει 

πρόσωπο και 
κατηγορία. 

Αν ία φάμε σε 
καμπαρετζούδες, 
θα είμαστε άξιοι 

ms μοίρας μας

jpretenteris@tanea.gr

Λεφτά
ΟΙ ΜΕΜΨΙΜΟΙΡΙΕΣ είναι περιττές και ανόητες. Η Ελλάδα πήρε (για τα 
μέτρα της) ένα τεράστιο πακέτο από τη διαπραγμάτευση των Βρυξελλών.

ΕΒΔΟΜΗΝΤΑ ΔΥΟ ΔΙΣ. για επτά χρόνια είναι πολύ περισσότερα από 
όσα προσδοκούσαν προ τριμήνου κι οι πιο αισιόδοξοι.

ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΗΝ ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗ, ο Μητσοτάκης τα πήρε χωρίς 
να μετέχει καν της διαπραγμάτευσης. Μόνο κάτι φωτό έβγαλε.

ΜΠΡΑΒΟ ΤΟΥ, λοιπόν. Αν έχουμε Πρωθυπουργό που παίρνει 72 δισ. 
με το βλέμμα είμαστε η πιο τυχερή χώρα του πλανήτη. Βρήκαμε Μωυσή 
και Μίδα ταυτοχρόνως!

ΑΝ ΘΕΛΟΥΜΕ ΟΜΩΣ να μιλήσουμε σοβαρά (και μακάρι να το κάνει κι 
η αντιπολίτευση...) ο Μητσοτάκης είναι δέσμιος μιας αδιαμφισβήτητης 
επιτυχίας.

ΑΥΤΑ ΤΑ ΧΡΗΜΑΤΑ είναι η ευκαιρία της χώρας για τα επόμενα πενήντα 
χρόνια.

ΑΝ ΞΟΔΕΥΤΟΥΝ ΣΟΣΤΑ και παραγωγικά, η Ελλάδα θα αλλάξει πρό
σωπο και κατηγορία. Αν τα φάμε σε καμπαρετζούδες, θα είμαστε άξιοι 
της μοίρας μας.

ΚΑΙ ΣΕ ΑΥΤΟ, στο ένα ή στο άλλο, ο Μητσοτάκης θα φέρει την κύρια 
ευθύνη. Και θα κριθεί. Αυστηρά.

ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΑΜΦΙΒΟΛΙΑ ότι η γαλαντομία των Ευρωπαίων στηρίζεται 
στην υπόθεση ότι πάθαμε και μάθαμε.

ΟΤΙ ΔΗΛΑΔΗ ΔΕΝ ΘΑ ΑΡΧΙΣΟΥΜΕ ΠΑΛΙ να ξοδεύουμε σε επιδόματα 
υπεράριθμων δημοσίων υπαλλήλων. Ούτε σε επιδοτήσεις μαϊμού. Ούτε 
σε επενδυτικές αρπαχτές λαμογιών.

Η ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΗ ΔΥΣΚΟΛΙΑ του Μητσοτάκη θα είναι να βάλει φρένο 
στις ορέξεις.

ΑΠΟ ΤΙΣ ΟΡΕΞΕΙΣ των συνδικαλιστών (της ΠΟΕΔΗΝ, της ΟΛΜΕ, της 
ΑΔΕΔΥ ή δεν ξέρω ποιου άλλου) έως τις ορέξεις των νταραβεριτζήδων 
που νομίζουν ότι θα πιάσουν την καλή.

ΓΙΑ ΝΑ ΜΗΝ HEX ΑΣΩ και τα όνειρα των κομματαρχών που ελπίζουν πως 
με τα χρήματα αυτά θα εξαγοράσουν την παραμονή τους στην εξουσία.

ΔΕΝ ΞΕΡΩ ΑΝ ΘΑ ΤΑ ΚΑΤΑΦΕΡΕΙ. Θέλω να ελπίζω ότι θα το προσπα
θήσει. Κι ο Θεός βοηθός.

ΕΧΕΙ ΤΗΝ ΤΥΧΗ να διαδεχτεί μια αποτυχημένη κι ανυπόφορη διακυβέρ
νηση. Συνεπώς να μη λειτουργεί υπό το βάρος των συγκρίσεων.

ΕΧΕΙ ΤΗ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΗ ΤΥΧΗ να σηκώσει το βάρος της επιστροφής στην 
κανονικότητα. Μια επαγγελία που του έχει χαρίσει όλο το πολιτικό γήπεδο.

ΕΧΕΙ ΤΗΝ ΑΝΕΛΠΙΣΤΗ ΤΥΧΗ να τον αντιμετωπίζει μια αναξιόπιστη και 
ξεπερασμένη αντιπολίτευση. Το σκιάχτρο της θα τον προστατεύει για πολύ.

ΕΙΜΑΙ ΒΕΒΑΙΟΣ πως και τα τρία μέτρησαν στη διαπραγμάτευση των 
Βρυξελλών. Ο Μητσοτάκης έχει το πλεονέκτημα ότι κανείς δεν θέλει να 
ξαναμπλέξει με τους άλλους.

ΑΠΟ ΕΚΕΙ ΚΑΙ ΠΕΡΑ φυσικά «συν Αθηνά και χείρα κινεί». Πρέπει κι 
αυτός να αφήσει τα χειροκροτήματα και τους εορτασμούς για να βάλει 
τα πράγματα σε μια σειρά.

ΞΕΚΙΝΩΝΤΑΣ από τις εκλογές. Πότε θα τις κάνει;
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